
JUDEŢUL ALBA
CONSILIUL LOCAL SĂLIȘTEA

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi, 31 ianuarie 2023, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Săliștea, convocată prin dispoziţia

primarului comunei nr. 25 din 25.01.2023

La şedinţă sunt prezenţi  toți  cei  11 consilieri  locali  în funcție,  dintre care domnul
consilier  local  Bran  Petru-Valentin  participă  prin  mijloace  electronice,  prin  intermediul
aplicației electronice WhatsApp, neputând participa fizic, fiind la serviciu. Şedinţa este legal
constituită  şi  îşi  poate  desfăşura  lucrările.  De  asemenea  participă  la  şedinţă  primarul,
secretarul  general  al  comunei,  domnul administrator  public  Chiriluț  Marcel-Teofil,  domnii
Taman Ioan Gheorghe, șeful Ocolului  Silvic  Sâpcea Cugir  R.A.,  Gherman Ioan, Posteiu
Alexandru, Molodeț Ioan Daniel și Manciulea Ovidiu, cetățeni ai comunei.

Domnul consilier local Macarie Daniel-Ioan anunţă la începutul şedinţei Consiliului
Local interesul personal pe care îl are la aprobarea proiectului de hotărâre înscris la punctul
7 de pe ordinea de zi, fiind angajat al Ocolului Silvic Sâpcea Cugir R.A. Prin urmare, nu va
lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârii de consiliu, conform art. 228 din O.U.G. nr.
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, fiind în conflict
de interese.    

Se  supune  spre  aprobare  Consiliului  Local  procesul-verbal  încheiat  în  şedinţa
extraordinară, convocată de îndată, din luna ianuarie 2023, care se aprobă cu 11 voturi
pentru.

Se prezintă următoarea ordine de zi:
1. Proiect de hotărâre nr. 89 din 30.12.2022 privind  actualizarea Planului  de

analiză şi acoperire a riscurilor din comuna Săliștea, judeţul Alba; 
2. Proiect  de  hotărâre  nr.  91 din  30.12.2022  privind  aprobarea  Planului  de

acţiuni  sau de lucrări  de interes local  pe anul  2023,  ce vor  fi  executate  de către
beneficiarii  de  ajutor  social,  conform  Legii  nr.  416/2001,  cu  modificările  şi
completările ulterioare;

3. Proiect de hotărâre nr. 92 din 30.12.2022 privind aprobarea metodologiei de
identificare a persoanelor şi familiilor marginalizate social şi a planului  de măsuri
privind prevenirea şi combaterea marginalizării sociale; 

4. Proiect  de  hotărâre  nr.  93  din  30.12.2022  privind  analiza  stadiului  de
înscriere a datelor în registrul agricol, pentru trimestrul IV, anul  2022 şi stabilirea
măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi; 

5. Proiect de hotărâre nr. 94 din 30.12.2022 privind aprobarea bugetului local al
comunei Săliștea, judeţul Alba şi a programului de investiţii, pe anul 2023;
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6.  Proiect  de  hotărâre  nr.  3  din  05.01.2023  privind  aprobarea  utilizării
excedentului bugetar pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare;

7. Proiect de hotărâre nr. 4 din 17.01.2023 privind aprobarea majorării tarifului
de pază pentru pădurea comunală ce face obiectul contractului de prestări servicii
silvice  nr.  2242  din  02.09.2013  încheiat  cu  Ocolul  Silvic  Sâpcea  Cugir  R.A.  și
aprobarea tarifului de întocmire documentație pentru valorificare masă lemnoasă;

8.  Proiect  de  hotărâre  nr.  5  din  17.01.2023  privind  participarea  comunei
Săliștea,  județul  Alba,  la  parteneriatul  LEADER  al  Asociației  „Grupul  de  Acțiune
Locală din Zona Văilor Ampoiului și Mureșului”, în scopul elaborării și implementării
Strategiei  de  Dezvoltare  Locală,  pentru  perioada  2023-2027,  în  vederea  susținerii
proiectelor din Planul Național Strategic PAC (2023-2027);

9.  Proiect  de  hotărâre  nr.  6  din  17.01.2023  privind  acordarea  unui  mandat
special domnului primar Aurel-Emil Stănilă, reprezentantul Consiliului Local Săliștea
în Adunarea generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “Apa Alba”;

10. Proiect de hotărâre nr. 7 din 17.01.2023 privind aprobarea neasumării de
către  U.A.T.  Săliștea  a  responsabilităților  organizării  și  derulării  procedurilor  de
atribuire  a  contractelor/acordurilor-cadru  pentru  achiziția  produselor  și  a
contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziția serviciilor pentru derularea măsurilor
educative,  aferente Programului  pentru școli  al  României,  pentru perioada 2023 –
2026;

11.  Proiect  de  hotărâre  nr.  8  din  19.01.2023  privind  revizuirea  numărului
burselor de ajutor social lunare acordate elevilor înscrişi la cursurile cu frecvenţă din
unitățile de învăţământ preuniversitar de stat, din comuna Săliștea, județul Alba, în
anul școlar  2022 – 2023, număr aprobat prin hotărârea Consiliului Local Săliștea nr.
76 din 24.11.2022;

12. Raport privind activitatea asistenţilor personali pe semestrul II, anul 2022;
13. Informare privind evaluarea capacităţii de apărare împotriva incendiilor din

comuna Săliștea, județul Alba;
14. Întrebări, interpelări, propuneri, petiţii.
Nefiind  alte  probleme considerate  urgente de introdus pe ordinea de zi,  care să

îndeplinească condiţiile cerute de lege, domnul preşedinte de şedinţă supune la vot ordinea
de zi, care se aprobă cu 11 voturi pentru.            

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi,
-  Proiect  de  hotărâre  nr.  89  din  30.12.2022 privind  actualizarea  Planului  de

analiză şi acoperire a riscurilor din comuna Săliștea, judeţul Alba 
Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-ul șef S.V.S.U. Țîrlea Daniel-

Viorel
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  simplă  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali prezenți).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
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- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,
muncă şi protecţie socială;

- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate
şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.

După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să
se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.

Domnul  primar  informează  consilierii  locali  că  acest  plan  se  comunică  anual
instituțiilor județene. Este întocmit conform legislației în vigoare.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.

Se adoptă hotărârea nr. 4.
Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi,
- Proiect de hotărâre nr. 91 din 30.12.2022 privind aprobarea Planului de acţiuni

sau de lucrări de interes local pe anul 2023, ce vor fi executate de către beneficiarii
de ajutor social, conform Legii nr. 416/2001, cu modificările şi completările ulterioare

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Ilie Ancuța-Florina
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin. 
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  simplă  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali prezenți).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul viceprimar informează consilierii locali că planul a fost întocmit cu câțiva ani

în urmă, fiind cam același în fiecare an.
Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
Se adoptă hotărârea nr. 5.
Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi,
- Proiect de hotărâre nr. 92 din 30.12.2022 privind aprobarea metodologiei de

identificare a persoanelor şi familiilor marginalizate social şi a planului  de măsuri
privind prevenirea şi combaterea marginalizării sociale 

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Ilie Ancuța-Florina
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin. 
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Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de
hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  simplă  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali prezenți).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul primar informează consilierii locali că este vorba despre o procedură anuală.
Domnul  viceprimar  spune  că,  pentru  depistarea  persoanelor  şi  familiilor

marginalizate social, trebuie ținută legătura cu școala, cu biserica.
Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
Se adoptă hotărârea nr. 6.
Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi,
- Proiect de hotărâre nr. 93 din 30.12.2022 privind analiza stadiului de înscriere

a datelor în registrul agricol, pentru trimestrul IV, anul 2022 şi stabilirea măsurilor
pentru eficientizarea acestei activităţi 

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Oana Marinela
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin. 
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  simplă  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali prezenți).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul  primar  informează  consilierii  locali  că  este  vorba  despre  o  procedură

trimestrială.
Domnul viceprimar spune că practic este vorba despre o dare de seamă din registrul

agricol.
Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
Se adoptă hotărârea nr. 7.
Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi,
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- Proiect de hotărâre nr. 94 din 30.12.2022 privind aprobarea bugetului local al
comunei Săliștea, judeţul Alba şi a programului de investiţii, pe anul 2023

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de  d-ul  contabil  Ledrer  Francisc

Cristian
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin. 
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul primar informează consilierii  locali  că a stabilit  cheltuielile  și  veniturile  pe

cele două secțiuni: funcționare și dezvoltare. A alocat bani pentru salarii. Ecedentul bugetar
l-a prevăzut la investiții în continuare și investiții noi, pe care speră că le va realiza în anul
2023. 

Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  întreabă  care  este  suma  alocată
pentru culte și când se plătesc banii  Parohiei Săliștea, care este suma alocată Parohiei
Tărtăria. Spune că în situația privind angajamentele legale nu sunt trecute aceste sume.

Domnul primar spune că sunt trecute sumele în situație: 83.000 lei pentru Parohia
Săliștea,  60.000  lei  pentru  Parohia  Tărtăria.  Nu  sunt  cereri  din  partea  bisericilor
penticostale.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan propune ca suma de 60.000 lei să se
împartă  între  Parohia  Săliștea  și  Parohia  Tărtăria.  Propune ca,  în  viitor,  suma alocată
cultelor să se împartă și celorlalte unități de cult.

Domnul consilier local Macarie Daniel-Ioan consideră că parohiile Săliștea și Tărtăria
trebuiau să ajungă la o înțelegere, să se termine lucrările la o parohie, apoi să se realizeze
lucrările la cealaltă parohie. Trebuie să existe înțelegere între preoți.

Domnul primar spune că este greu să aloci bani cultelor de la secțiunea funcționare
a bugetului local. Dacă legea ar fi permis alocarea de la secțiunea dezvoltare, ar fi fost bani.
Vor fi rectificări de buget. Din discuțiile purtate cu preotul din satul Tărtăria, a reieșit faptul
că acesta ar vrea să se ocupe de acoperișul bisericii. Prin hotărârea privind bugetul local se
aprobă suma totală alocată cultelor. Ulterior se va adopta hotărâre de consiliu local prin
care suma se va împărți între unitățile de cult.

Domnul viceprimar spune că a vorbit cu preotul din satul Tărtăria despre lucrările pe
care dorește să le realizeze la biserica din sat. I-a recomandat să ajungă la o înțelegere cu
preotul Parohiei Săliștea.
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Domnul primar spune că este vorba despre suma de 83.000 lei pentru a cărei plată
au fost niște probleme, plus suma de 60.000 lei. Când se va adopta hotărâre de consiliu
local, ar fi bine să se înțeleagă preoții între ei.

Domnul consilier local Cugerean Ioan-Valentin întreabă dacă cei 83.000 lei sunt cei
aprobați anul trecut, întrebare la care domnul primar răspunde afirmativ.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă despre suma de 120.000 lei
prevăzută pentru Primărie.

Domnul  primar  spune  că  a  prevăzut  bani  pentru  amenajarea  curții  Primăriei  cu
arbori, gazon, sistem de irigare.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă de busturi.
Domnul primar spune că vor fi  busturi  din bronz cu soclu din piatră. Vor fi  două

busturi, pentru călugărul Sofronie și preotul Constantin Oancea.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă ce include suma de 20.000 lei

pentru rețea internet și dotări IT sediu Primărie.
Domnul  administrator  public  Chiriluț  Marcel-Teofil  spune  că  această  sumă  este

prevăzută pentru licențe, pentru înlocuire calculator, în situația în care se strică vreunul.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă ce este prevăzut a se realiza

la terenul de sport din satul Tărtăria.
Domnul primar spune că a luat materiale, țeavă pentru porți. A solicitat oferte inclusiv

pentru  gazon  și  sistem  de  irigare,  stație  de  pompare.  Mai  întâi  trebui  achiziție  pentru
profilare, apoi restul de lucrări.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă despre reabilitare și extindere
Cămin Cultural.

Domnul  primar  spune  că  este  vorba  despre  suma de  bani  care  se  vehiculează
mereu. Trebuie văzut ce decide instanța de judecată.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă despre locurile de joacă.
Domnul  primar  consideră  că  era  bine  să  fie  parcuri  cu  arbori  în  comună.  Sunt

prevăzute  trasee pentru copii în curtea școlii.
Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  întreabă  dacă  s-au  prevăzut  încă

40.000 lei pentru monumentul eroilor.
Domnul primar spune că este vorba despre restul de plătit.
Domnul administrator public Chiriluț Marcel-Teofil spune că este restul de executat,

nu este vorba despre bani în plus.
Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  întreabă  despre  extindere  iluminat

public.
Domnul primar spune că firma Gauss a instalat fibră optică pe stâlpi de beton, pe

care se vor monta pentru iluminat public 15 lămpi în total, la doi stâlpi câte o lampă de 30
wați, cablu, bride.

Domnul  consilier  local  Cordelea Claudiu-Ioan întreabă de totemuri.  Consideră  că
este mult 25.000 euro. Spune că în străinătate a văzut totemuri din lemn, cu panouri solare.
S-ar putea face din lemn și în Săliștea, cu ghivece de flori, cu imagini semnificative pentru
comună, de exemplu imagini cu călușarii. E mult mai ieftin și original.

Domnul viceprimar spune că este vorba despre sume mari de bani, indiferent că sunt
realizate din tablă sau din alte materiale.

Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  consideră  că  ar  trebui  discutat  cu
oamenii din comună care lucrează în lemn.
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Domnul primar consideră că sunt necesare totemuri la cele două intrări în comună,
cu structură din beton, pentru că lemnul nu rezistă în timp.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan consideră că un lemn uscat rezistă.
Domnul primar spune că se pot pune panouri solare la totemuri din beton. Totemurile

din fier se cojesc.
Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  întreabă  despre  sumele  prevăzute

pentru reabilitare străzi comunale, modernizare drumuri.
Domnul primar spune că este vorba despre partea de cofinanțare a proiectului prin

PNDL, despre realizarea legăturii dintre DJ și stradă.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă despre suma de 170.000 lei

prevăzută pentru evenimente.
Domnul primar informează consilierii  locali  că a prevăzut bani pentru organizarea

unor evenimente, cum ar fi: “Fiii satului” în satele Săliștea și Tărtăria, “Ziua copilului”, ”Cupa
pe străzi la fotbal”, “Cupa la tenis de masă”.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă  supune la  vot  proiectul  de  hotărâre,  care  se  aprobă cu  8  voturi  pentru,  1  vot
împotrivă – Cordelea Claudiu-Ioan, 2 abțineri  – Bran Petru-Valentin,  Bogdan Gheorghe-
Nelu.

Se adoptă hotărârea nr. 8.
Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi,
-  Proiect  de  hotărâre  nr.  3  din  05.01.2023  privind  aprobarea  utilizării

excedentului bugetar pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare
Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de  d-ul  contabil  Ledrer  Francisc

Cristian
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.  
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul primar spune că este vorba despre o formalitate.
Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de

şedinţă  supune la  vot  proiectul  de  hotărâre,  care  se  aprobă cu  8  voturi  pentru,  1  vot
împotrivă – Bogdan Gheorghe-Nelu, 2 abțineri  – Bran Petru-Valentin,  Cordelea Claudiu-
Ioan.

Se adoptă hotărârea nr. 9.
Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi,
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- Proiect de hotărâre nr. 4 din 17.01.2023 privind aprobarea majorării tarifului
de pază pentru pădurea comunală ce face obiectul contractului de prestări servicii
silvice  nr.  2242  din  02.09.2013  încheiat  cu  Ocolul  Silvic  Sâpcea  Cugir  R.A.  și
aprobarea tarifului de întocmire documentație pentru valorificare masă lemnoasă

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Julescu Alexandra-

Maria
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul consilier local Macarie Daniel-Ioan nu ia parte la deliberarea şi adoptarea

hotărârii de consiliu, conform art. 228 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu
modificările și completările ulterioare, fiind în conflict de interese.   

Domnul primar spune că l-a invitat  la ședință pe domnul Taman Ioan Gheorghe,
șeful  Ocolului  Silvic  Sâpcea Cugir  R.A.,  pentru a le  da mai  multe  informații.  Majorarea
tarifului de pază a fost solicitată tuturor primăriilor, composesoratelor.

Domnul Taman Ioan Gheorghe spune că, în luna decembrie 2022, salariul minim a
crescut  cu  30%.  Nu  se  acopereau  salariile  pădurarilor.  Majorarea  este  pentru  toată
suprafața pentru care s-a încheiat contract de prestări servicii.

Domnul primar spune că la alte primării mărirea tarifului este mai mare.
Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de

şedinţă  supune la  vot  proiectul  de  hotărâre,  care  se  aprobă cu  7  voturi  pentru,  1  vot
împotrivă – Bran Petru-Valentin,  2 abțineri  – Bogdan Gheorghe-Nelu, Cordelea Claudiu-
Ioan.

Se adoptă hotărârea nr. 10.
Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi,
- Proiect de hotărâre nr. 5 din 17.01.2023 privind participarea comunei Săliștea,

județul Alba, la parteneriatul LEADER al Asociației „Grupul de Acțiune Locală din
Zona Văilor Ampoiului și Mureșului”, în scopul elaborării și implementării Strategiei
de Dezvoltare Locală, pentru perioada 2023-2027, în vederea susținerii proiectelor din
Planul Național Strategic PAC (2023-2027)

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de secretarul  general  al  comunei

Ionescu Mihaela-Alina
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Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean
Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.

Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de
hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul administrator public Chiriluț Marcel-Teofil spune că există o colaborare mai

veche cu GAL-ul, care va întocmi strategia de dezvoltare locală, ce va trebui aprobată.
Domnul primar spune că mâine se va discuta despre acest lucru.
Domnul consilier local Muntean Ioan-Lucian întreabă care a fost ultima acțiune cu

GAL-ul.
Domnul administrator public Chiriluț Marcel-Teofil spune că s-au achiziționat tractor

și utilaje.
Domnul  primar  spune  că  prin  GAL  s-au  achiziționat  sonorizarea,  scaunele,

costumele populare de la Căminul Cultural Tărtăria, s-a realizat terenul sintetic din satul
Săliștea. Următoarea investiție constă în instalarea de panouri solare la Căminul Cultural
Săliștea.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.

Se adoptă hotărârea nr. 11.
Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi,
-  Proiect  de  hotărâre  nr.  6  din  17.01.2023  privind  acordarea  unui  mandat

special domnului primar Aurel-Emil Stănilă, reprezentantul Consiliului Local Săliștea
în Adunarea generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară “Apa Alba”

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de secretarul  general  al  comunei

Ionescu Mihaela-Alina
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
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- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate
şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.

După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să
se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.

Domnul  primar  spune că anual  se dă mandat  primarului.  S-au făcut  investiții  pe
extinderi, stație de pompare.

Domnul consilier local Muntean Ioan-Lucian întreabă dacă vor să majoreze tariful la
apă.

Domnul primar spune că luna viitoare se va iniția proiect de hotărâre în acest sens,
la solicitarea A.N.R.S.C, proiect pe care îi roagă să îl respingă.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.

Se adoptă hotărârea nr. 12.
Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi,
- Proiect de hotărâre nr. 7 din 17.01.2023 privind aprobarea neasumării de către

U.A.T. Săliștea a responsabilităților organizării și derulării procedurilor de atribuire a
contractelor/acordurilor-cadru  pentru  achiziția  produselor  și  a
contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziția serviciilor pentru derularea măsurilor
educative,  aferente Programului  pentru școli  al  României,  pentru perioada 2023 –
2026

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de secretarul  general  al  comunei

Ionescu Mihaela-Alina
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  simplă  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali prezenți).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul primar spune că sunt consilii locale care fac achiziții pentru aceste produse.

Consiliul Local Săliștea nu trebuie să-și asume răspunderea, mai ales că pe plan local nu
există producători.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.

Se adoptă hotărârea nr. 13.
Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi,
- Proiect de hotărâre nr. 8 din 19.01.2023 privind revizuirea numărului burselor

de ajutor social lunare acordate elevilor înscrişi la cursurile cu frecvenţă din unitățile
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de învăţământ preuniversitar de stat, din comuna Săliștea, județul Alba, în anul școlar
2022  –  2023,  număr  aprobat  prin  hotărârea  Consiliului  Local  Săliștea  nr.  76  din
24.11.2022

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Julescu Alexandra-

Maria
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Nefiind  solicitări  pentru  discuţii,  observaţii  sau  propuneri,  domnul  preşedinte  de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
Se adoptă hotărârea nr. 14.
Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi,
- Raport privind activitatea asistenţilor personali pe semestrul II, anul 2022.
Se prezintă acest raport domnilor consilieri locali.
Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi,
- Informare privind evaluarea capacităţii de apărare împotriva incendiilor din

comuna Săliștea, județul Alba.
Se prezintă această informare domnilor consilieri locali.
Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi,
- Întrebări, interpelări, propuneri, petiţii.
Este pusă în discuție cererea doamnei Muntean Lucreția, cu domiciliul în municipiul

Alba  Iulia,  administrator  al  S.C.  Nemiral  S.R.L.  Alba  Iulia,  care  solicită  concesionarea
terenului aferent magazinului mixt din satul Tărtăria, unde societatea are punct de lucru, în
care funcționează magazin și bar, aflat în proprietate.

Domnul primar spune că s-a discutat despre vânzarea acestui teren într-o ședință
anterioară de consiliu local, dar sunt probleme cu domeniul public.

Secretarul general al comunei informează consilierii locali că acest teren nu se poate
vinde,  deoarece  este  în  domeniul  public  al  comunei.  Pentru  a-l  vinde  trebuie  trecut  în
domeniul  privat.  Pentru  a-l  trece  în  domeniul  privat,  este  necesar  avizul  Ministerului
Dezvoltării,  Lucrărilor  Publice  și  Administrației.  Pentru  a-l  obține  sunt  necesare  cărțile
funciare actualizate pentru toate imobilele care aparțin domeniului public, care nu există în
prezent, în totalitate, precum și acte de proprietate, referate, declarații etc. Acest teren se
poate  închiria  sau  concesiona,  dacă  este  de  acord,  până  când  se  va  putea  vinde.  În
răspunsul formulat doamnei Muntean Lucreția i s-a propus închirierea terenului. Doamna
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Muntean Lucreția a revenit cu cerere privind concesionarea terenului. Pentru a-l concesiona
trebuie  avizul  Administrației  Naționale  a  Rezervelor  de Stat  și  Probleme Speciale,  apoi
trebuie făcută licitație  publică.  Nu a găsit  niciun text  de lege care să permită atribuirea
directă.

Domnul consilier  local  Muntean Ioan-Lucian spune că nimeni nu se va înscrie la
licitație în acest caz.

Secretarul general al comunei spune că trebuie îndeplinită procedură. Se va ajunge
la a doua licitație,  pentru că nu se vor depune două oferte la prima licitație.  Mai există
varianta  constituirii  dreptului  de  superficie,  dar  trebuie  act  notarial,  care  costă.  Durata
concesiunii  este  de 49 ani,  a  dreptului  de superficie  de 99 ani.  Însă doamna Muntean
Lucreția a solicitat concesiune.

Se supune  la vot cererea doamnei Muntean Lucreția, care se aprobă cu 11 voturi
pentru.

Este pusă în discuție cererea PSD – Organizația Teritorială Săliștea, care solicită
înființarea  unei  asociații  cultural-sportive  și  aprobarea  unui  regulament  privind  masa
lemnoasă.

Domnul  consilier  local  Muntean Ioan-Lucian  spune că  discuția  despre  înființarea
asociației sportive este de acum doi ani.

Domnul consilier  local  Martin  Tiberiu-Constantin spune că s-a încercat  înființarea
unei asociații private, dar ar fi bine să fie sub tutela Primăriei.

Domnul primar spune că este de acord. S-au alocat bani în buget.
Domnul  consilier  local  Macarie  Daniel-Ioan  consideră  că  ar  trebui  să  se  ocupe

cineva de acest lucru.
Domnul consilier local Martin Tiberiu-Constantin spune că dacă se face stadion, se

poate face și asociație.
Secretarul general al comunei întreabă ce doresc să se înființeze: asociație culturală

sau sportivă.
Domnul  consilier  local  Bogdan  Gheorghe-Nelu  spune  că  doresc  înființarea  unei

asociații cultural-sportive.
Domnul  consilier  local  Macarie  Daniel-Ioan consideră  că ar  trebui  înfințate două,

fiecare având domeniul său de activitate.
Domnul primar spune că trebuie văzut ce prevede legislația, dacă există posibilitatea

înființării unei asociații cultural-sportive.
Secretarul general al comunei consideră că ar trebui înființate două asociații, pe cele

două domenii: cultură, sport. Crede că și modul de constituire a acestora diferă.
Se supune la vot propunerea de a înființa asociația cultural-sportivă, care se aprobă

cu 11 voturi pentru.
Domnul  consilier  local  Martin  Tiberiu-Constantin  întreabă dacă  se  poate  face  un

regulament  privind  distribuirea  către  cetățenii  comunei  a  lemnelor  de  foc  din  pădurea
comunală.

Domnul  primar  spune  că  mereu  a  vorbit  despre  necesitatea  existenței  unui
regulament privind masa lemnoasă. Nu este de acord cu propunerea formulată în adresă și
anume împărțirea lemnului de foc în funcție de plata impozitului, adică să beneficieze de
acesta fiecare locuință pentru care se plătește impozit, indiferent de domiciliul proprietarului
sau de numărul de case pe care le deține. Masa lemnoasă nu acoperă necesarul. S-a dat
lemn și persoanelor plecate în străinătate. Se face speculă cu lemnul de foc. Trebuie avuți
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în vedere oamenii care locuiesc efectiv pe raza comunei. Se vor întocmi anchete sociale.
Pentru ca Ocolul Silvic să realizeze mai repede procedura, trebuie să renunțe la alte lucrări,
cum ar fi să lase fânațul neîmpădurit. Se spune în adresă că s-a eliminat din contract fostul
prestator de servicii. Pentru alegerea prestatorului se face licitație anuală. Nu se înghesuie
prestatorii.  De anul  viitor  vor  fi  rărituri  și  nu  vor  mai  găsi  prestatori.  Este  de acord  cu
desemnarea  câte  unui  consilier  local  de  la  fiecare  formațiune  politică  reprezentată  în
Consiliul  Local Săliștea pentru a supraveghea modul în care se desfășoară acțiunea de
tăiere, transport distribuție și încasarea valorii materialului lemnos. Licitația se va realiza de
către Primărie.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă dacă anul viitor oamenii pot
primi lemnele până să vină înghețul.

Domnul Taman Ioan Gheorghe spune că Ocolul Silvic are stabilite în contract pază și
punere  în  valoare.  Volumul  trebuie  scos  la  licitație.  Urmează  distribuția.  Modul  de
valorificare, destinația, prețul depind de deciziile Primăriei și Consiliului Local. Disponibilul
comunei este de 1.200 m3; 550 m3 sunt produse principale, în cadrul cărora pe timpul verii
nu este posibil  să exploatezi.  Răriturile  se execută în timpul vegetației.  Termenul de 15
iunie  este  un  termen  acceptabil.  Vor  marca  fânaț  împădurit,  pădure  particulară  după
această perioadă.

Domnul consilier local Macarie Daniel-Ioan informează consilierii locali că s-a marcat
pădurea particulară, unde procedura este mult mai greoaie. Au urmat fânețele împădurite.
La fiecare persoană sunt necesare adeverința de la Primărie, cererea-tip. Cererile se depun
la  Ocolul  Silvic.  Sunt  86  de  delegații  de  marcare.  Se  merge  în  teren  și  se  realizează
lucrarea.  Apoi  se  întocmește  proces-verbal  prin  care  proprietarul  recunoaște  că
reprezentantul Ocolului Silvic a mers în teren. Se întocmesc actele de punere în valoare,
situațiile de lucrări.  APV-urile se aprobă de șef. Se emit 80 de autorizații  de exploatare.
Ulterior se întocmește proces-verbal de predare în teren. Apoi oamenii se apucă de tăiat
lemne. De 7 - 8 ori se dau numere de înregistrare. 2 - 3 săptămâni durează întocmirea
documentației. Se încheie cu pădurea Primăriei. Nu este nicio problemă; se va începe cu
pădurea comunală.

Domnul consilier Cordelea Claudiu-Ioan pune problema dacă că s-ar putea realiza
procedura până la data de 15 septembrie.

Domnul  Taman  Ioan  Gheorghe  spune  că  va  face  tot  posibilul  în  acest  sens,
exploatarea urmând a se începe după această dată.

Domnul  consilier  local  Macarie  Daniel-Ioan  spune că  volumul  este  de  1.240  m3.
Dacă se împarte cantitatea de 1.200 m3 la numărul de fumuri rezultă cantitatea/porție.

Domnul  Taman  Ioan  Gheorghe  spune  că  important  este  modul  de  valorificare.
Trebuie avut în vedere prețul pieței, la care se aplică o reducere de 10%. Prețul mic naște
speculă.  Recomandarea este  să se valorifice  ca lemn fasonat  în  metri  steri.  La lemnul
rotund apar probleme. Se pune întrebarea cui să i se dea crengile, răriturile etc.

Domnul  consilier  local  Cugerean Ioan-Valentin  consideră  că  ar  trebui  realizată  o
platformă de unde să fie împărțit lemnul.

Domnul  Taman  Ioan  Gheorghe  spune  că  nu  este  necesară  platforma.  Lemnul
trebuie calculat în metri steri, nu în m3. Cheltuiala din buzunarul omului este aceeași.

Domnul primar spune că, atunci când se face achiziția, trebuie recuperată cheltuiala
de la oameni. Nu se acoperă cheltuielile în totalitate. O firmă cere prețul. 95 lei a cerut
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firma. A tăiat și a crăpat lemnele. Vor fi probleme cu prestatorii.  Se marchează conform
amenajamentului silvic, nu cum dorește fiecare în parte.

Domnul consilier  local  Bogdan Gheorghe-Nelu spune că sunt oameni care nu au
horn pe casă și cărora li s-a aprobat cererea.

Domnul primar îi solicită domnului consilier local Bogdan Gheorghe-Nelu să îi spună
despre care persoane este vorba.  

Domnul consilier local Bogdan Gheorghe-Nelu răspunde că îi va spune în particular.
Domnul  primar  spune  că  se  vor  face  anchete  sociale  și  pentru  cei  plecați  în

străinătate. Consideră că nu este normal să primești lemne pentru 2 – 3 case, dar nu stai în
ele, iar la altă casă sunt 2 – 3 familii și primesc o porție. Trebuie avut în vedere și numărul
membrilor de familie.

Domnul  Taman  Ioan  Gheorghe  spune  că  există  un  program  prin  PNRR  pentru
împădurire.  Programul este atât  pentru persoane fizice,  cât  și  pentru  persoane juridice.
Recomandă să se identifice  pășune comunală care nu e valorificată  și  care ar  putea fi
împădurită. Generațiile viitoare vor fi recunoscătoare.

Domnul primar spune că a participat la o ședință la Instituția Prefectului – județul
Alba,  având  ca  subiect  împădurirea.  Programul  este  accesibil,  pe  baza  adeverințelor
eliberate de Primărie, conform registrului agricol.

Domnul  Taman  Ioan  Gheorghe  spune  că  pășunea  Cugere  s-ar  putea  împăduri.
Trebuie făcut calcul de bonitate. Terenurile accidentate pot fi împădurite. Dacă se stabilește
un  preț  corect,  vor  ajunge lemnele.  Trebuie  stabilit  prețul  de referință  prin  hotărâre  de
consiliu local pentru toate speciile, la care se adaugă cheltuielile de exploatare, transportul,
rezultând prețul real. Se face paralelă și cu prețul pieței. La depozitul din orașul Cugir se
aduc bușteni, pentru debitat sau despicători, în metri steri.

Secretarul general al comunei întreabă cine va întocmi regulamentul privind masa
lemnoasă.

Domnul  primar  spune  că  va  iniția  proiect  de  hotărâre  privind  acest  regulament.
Consideră că trebuie să se gândească la oameni. După APV-uri se știe cât lemn este în
satul Tărtăria și cât în satul Săliștea.

Domnul consilier local Macarie Daniel-Ioan spune că trebuie luată fiecare parcelă, pe
fiecare amenajament în parte. Trebuie luată la picior în funcție de vârsta pădurii.

Domnul primar întreabă ce firmă pot găsi.
Domnul  Taman  Ioan  Gheorghe  spune  că  trebuie  să  găsească  o  firmă  care  să

exploateze pe termen lung și pe orice vreme.
Domnul primar spune că oamenii au depus cereri, care au fost sortate. Li s-a dat

răgaz să plătească, au plătit, dar nu s-au mai dus să ia lemnul.
Domnului  consilier  local  Muntean  Ioan-Lucian  nu  i  se  pare  normal  ca  prețul  la

Tărtăria să fie același cu cel de la Săliștea.
Domnul primar informează consilierii locali că, în ședințele publice, cetățenii din satul

Tărtăria au spus că cetățenii din satul Săliștea nu trebuie să mai ia lemne din pădurea lor,
deși  în  satul  Săliștea  este  mai  multă  pădure.  Nu  se  pot  face  discriminări.  Din  cauza
dispersării pădurii, sunt toate șansele să nu găsească firmă de exploatare.

Domnul consilier local Macarie Daniel-Ioan solicită prezența consilierilor locali și în
teren.
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Domnul consilier local Martin Tiberiu-Constantin întreabă când se împart plăcuțele
cu numerele de case, deoarece oamenii și-au schimbat cărțile de identitate pe noile adrese,
comandă produse cu livrare la noile adrese, iar curierii nu le găsesc.

Domnul primar spune că au fost achiziționate plăcuțele, s-au întocmit tabelele, însă
nu s-a reușit distribuirea plăcuțelor. Se vor distribui. Pentru imobilele omise, se va da din
nou comandă.

Nemaifiind  întrebări,  interpelări,  propuneri,  petiţii,  domnul  Miclea  Viorel-Ovidiu,
preşedintele  de  şedinţă,  anunţă  că s-au epuizat  toate  punctele  de pe ordinea de  zi  şi
declară închise lucrările şedinţei ordinare.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,         SECRETAR GENERAL,
                  Viorel-Ovidiu Miclea                               Mihaela-Alina Ionescu 

15


	Se supune spre aprobare Consiliului Local procesul-verbal încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, din luna ianuarie 2023, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
	Se prezintă următoarea ordine de zi:

